
Kongeåparkens Grundejerforening 
 

Formandsberetning for året 2009 
 

Der har i 2009 ikke været den store aktivitet i grundejerforeningen. Kvarteret er overtaget fra 
kommunen, og der har ikke været udtrykt behov for større investeringer eller ændringer fra 
beboernes side. 
 
I 2009 har der været afholdt fælles sankt hans bål som det eneste fælles arrangement i 
grundejerforeningens regi. Der var et godt fremmøde, da vejret jo var fint og foreningens bål holdt 
sig i gang i mere end 3 minutter! 
 
Bestyrelsen vurderede, at der i 2009 ikke var det store behov for en legepladsdag, da legepladsen 
var i god stand. I 2008 var der blevet skiftet sand, malet etc. Såfremt behovet melder sig i 2010 vil 
bestyrelsen igen indkalde til en fælles legepladsdag. 
 
Foreningen gav igen i 2009 tilskud til teltleje og børnearrangement ved vejfesten. 
 
I forbindelse med snevejret i december fik vi lavet en aftale med Vamdrup Anlæg om lejlighedsvis 
snerydning. Formanden kontakter Vamdrup Anlæg og aftaler fra gang til gang hvornår og hvordan 
der skal sneryddes. 
Vi kom for sent i gang, og derfor var det vanskeligt at komme i bund med sne/islaget. Det skal 
siges, at der ikke var blevet ryddet sne siden foråret 2007, så rutinen manglede. 
 
Der har ikke været afholdt bestyrelsesmøde siden sommerferien, da der ikke har været aktiviteter 
eller andet at tage stilling til.  
 

 
 

Paul H Lange, formand. 


